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Fysikteknologsektionen
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Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:03.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi hade workshop i veckan inför nästa cocktailparty. Alla var där ett tag, men
stannade olika länge.

• Ortis har varit på UU-möte.
• Alex har fixat pr till SNFika.
• Hugo ska lägga en beställning på representationskläder i veckan.
• Kasper har försökt att orientera sig mer kring TM:s kurs Matematisk

programvara.
• Adam har tagit fram förslag på några nya recept som kan användas på

vegetariska cocktailpartyn. Kommer åtminstone att bli fyllda dadlar och
pizza med getost och rödbetor.

§5 Kurser
• Åk1: Lite stressigt nu inför de första tentorna, men går generellt sett bra.

TM har klagat på Matlab momentet i Matematisk programvara. Vissa
ansåg att svårigheten i uppgifterna var att man räknade på material man
inte hade kunskap om, framförallt differential ekvationer, och inte att
faktiskt lära sig Matlab.

• Åk2: Wulcan är tillbaka och har hållit några repetitionsföreläsningar.
Har snart gått igenom allt material i Elektriska kretsar och system.

• Åk3: Är färdiga med föreläsningar i Kvantfysik. Finns en viss oro om att
det kommer att bli en stor tenta i förhållande till antal högskolepoäng
man får för den. Sista materialet kommer att gås igenom i Termodynamik
och statistisk mekanik på fredag. Tentan är på onsdag.

• Master: Inga nyheter.

§6 SNFika Alex har lagt ut pr på Facebook. Det föreslås att även lägga ut information
på SNF:s instagram, men ingen har i nuläget inloggningsuppgifter dit. Ortis,
Bohlin och Madicken ska handla samma dag som arret. Hugo säger att vi har
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750 kr i budget för arrangemanget. Bohlin undrar om vi kan låna perkulator
av F-spexet. Ortis ska skicka och höra efter.

§7 Cocktailparty Ortis påminner om att detta är sista mötet innan handlingen inför cocktailpar-
tyt, då vi ska handla söndagen innan och vi inte har något möte i tentaveckan.
Hugo, Alex, Adam och Isak handlar. Med vår nya budget har vi nu 11’000 kr
per cocktailparty (inklusive för LP1 som redan har varit) och det gick på 9’040
kr sist. Adam ska se över maten och öka mängderna lite. Isak erbjuder sig att
hjälpa Adam lite med inköpslistan. Ortis säger att det i nuläget är lite oklart
om vi får ha vin denna gång, då sektionen håller på ta fram nya kriterier för
att få använda sektionens pengar till alkohol. Ortis har bett sektionsordförande
Alva att se till att ha dem redo med lite marginal till cocktailpartyt.

§8 Formulär för intromatte
och åsiktsdokument

Formulär för intromatte är publicerat. Formulär för åsiktsdokumentet är ännu
inte skapat. Kasper undrar vad man kan göra för att få så hög svarsfrekvens
som möjligt. Han tycker att man måste göra det lätt för folk att svara på den,
exempelvis genom att visa en QR-kod till den i en rast. Alex håller med om att
det kan vara en idé för intromatten, men tycker att samma behov inte kommer
finnas för åsiktsdokumentet. Detta då vi där vill att alla som har åsikter ska
ha möjligthet att uttrycka dem snarare än att vi behöver svar av alla.

§9 Bokloppis Råde påpekar att det snart är dags för en ny läsperiod och om vi vill göra
något med bokloppisidén till dess så är det dags att börja diskutera det mer
ingående. Adam informerar att det finns en del andra sektioner som har en
facebookgrupp för det. Alex föreslår att istället ha ett formulär via vilket man
kan sälja böcker till oss, så kan vi sedan sälja dem. Alternativt tycker han att
man skulle kunna ha ett loppisarr där alla får komma och sälja respektive köpa
böcker. Det är dock lite väl tajt nu för att kunna få till det med kursböcker
för LP2, så det skulle i sådana fall behöver starta nästa läsperiod. Råde tycker
att det är onödigt osmidigt om SNF ska behöva vara mellanhand och tycker
dessutom att det vore bökigt för SNF att behöva bestämma priser på olika
böcker i olika skick. Han tror inte på idén om att folk får sälja böcker via
ett arr då det skapar en tröskel i att de som vill sälja måste vara på campus
vid ett specifikt tillfälle. Ortis tycker att det vore trevligt om man kan hitta
en bra lösning genom vilken SNF kan synas en del utåt. Råde tycker att det
är viktigare att vi skapar en lösning som funkar så bra som möjligt än att
SNF syns mycket. Madicken säger att man skulle kunna ha ett arr som start
på det hela och sedan fortsätta via facebook. Kasper säger att det funkade
bra att någon köper in och säljer vidare på hans gymnasium. Det tas också
upp att om man vill ha ett faktiskt arr, så skulle man vilja ha det direkt i
början av läsperioden, men vi är ganska upptagna med cocktailpartyt under
läsvecka 1. Det beslutas att ha en facebookgrupp för bokloppis. Det föreslås
att gruppen skulle kunna heta SNFynd. Bohlin tycker att gruppen bör ha ett
mer förklarande namn. Alex får i ansvar att skapa och publicera gruppen.

§10 Student Voice Student Voice kommer att hållas 6 november. Vi ska då sitta på Focus under
lunchen. Ortis har fått två pr-affischer att sätta upp och undrar var de bör
sitta. Alex föreslår att sätta en på Focus och en i Signes. Råde säger att man
bör sätta upp den vid Signes på anslagstavlan. Ortis sätter upp dem i veckan.
Han ska även hämta ut plancher med frågor vid ett senare tillfälle. Vi har även
en viss fikabudget till Student Voice.

§11 Övriga frågor

§11.1 Programmering Kasper har hört att programmeringskursen har fått dåligt omdöme senaste
åren. Han efterfrågar, och får, en genomgång av situationen.
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§12 Nästa möte Har inget möte i tentaveckan. FnollK har asplunch tisdag LV1, så det beslutas
att istället ha mötet på måndagen.
Måndag 30/10 12.01 i Acceptorn.

§13 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:55!

Figur 1: https://xkcd.com/2059/

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Hugo Modin Asklid
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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